
     Maintenance and Care
A basic amount of care and maintenance will allow your tester to provide years of 
valuable service. 
  • After each use, ensure that there is no corrosion on clamps. If there is corrosion 

on clamps, use a damp cloth to wipe corrosion off of the clamps.
  • After each use, ensure that leads have not been damaged or have come 

into contact with aggressive fluids, such as grease, engine oil, ATF or battery 
corrosion. If leads are damaged, call Technical Service at 913.310.1053 
immediately. NEVER use tester if leads show signs of damage. If leads have 
come into contact with aggressive fluids, use a damp cloth to wipe the leads 
clean.

  • After each use, return the tester to its storage case to protect the tester when not 
in use.

  • If tester body becomes dirty or soiled, use a damp cloth to wipe it clean.
  • If tester display becomes dirty, use a screen cleaning product, such as those 

used to clean glasses or computer monitors, to wipe the display clean. When 
cleaning the display, take care not to scratch or otherwise damage it.

  • Periodically replace onboard batteries (rear compartment) to avoid a situation 
where the batteries run down at a critical moment.

  • When storing tester for extended periods of inactivity, remove onboard batteries.

Warranty 
Clore Automotive warrants this product to be free from defects in material 
or workmanship for a period of one year from the date of original end user 
purchase. This warranty extends to each person who acquires lawful ownership 
within one year of the original retail purchase, but is void if the product has been 
abused, altered, misused or improperly packaged and damaged when returned 
for repair.
This warranty applies to the product only and does not apply to any accessory 
items included with the product which are subject to wear from usage; the 
replacement or repair of these items shall be at the expense of the owner.



Entretien
Un minimum d’entretien prolongera la durée de vie de votre appareil de vérification. 
  • Après chaque utilisation, assurez-vous que les pinces ne présentent pas de 

corrosion. Si c’est le cas, utilisez un chiffon humide pour essuyer la corrosion 
présente sur les pinces.

  • Après chaque utilisation, assurez-vous que les fils ne sont pas endommagés ou 
ne sont pas entrés en contact avec des liquides agressifs tels que graisse, huile 
de moteur, huile pour transmission automatique et autre agent corrosif provenant 
de la batterie. Si les fils sont endommagés, veuillez immédiatement appeler 
le service technique au numéro suivant : 913.310.1050. NE JAMAIS utiliser 
l’appareil de vérification si les fils sont endommagés. Si les fils sont entrés en 
contact avec des liquides agressifs, utilisez un chiffon humide pour les nettoyer.

  • Après chaque utilisation, remettez l’appareil de vérification dans son boîtier de 
rangement afin de le protéger lorsque vous ne vous en servez pas.

  • Si l’appareil de vérification est sale, utilisez un chiffon humide pour le nettoyer.
  • Si l’affichage de l’appareil de vérification est sale, utilisez un produit pour 

écran, (comme ceux utilisés pour nettoyer vos lunettes ou les moniteurs de vos 
ordinateurs) pour nettoyer l’affichage. Veillez à ne pas rayer ou endommager 
l’affichage en le nettoyant.

  • Remplacez régulièrement les piles (situées dans le compartiment arrière) afin 
d’éviter que ces dernières ne fuient à un moment critique.

  • Lorsque vous entreposez votre appareil de vérification pendant une période 
prolongée, retirez les piles. 

Garantie 
Clore Automotive mérite ce produit pour être libre des défauts dans le matériel ou 
de l’exécution pour une période d’une année de la date d’achat d’utilisateur final 
original.



La présente garantie s’applique à toute personne ayant fait l’acquisition du produit 
dans les un an suivant la date d’achat au détail initial, mais elle est nulle et non 
avenue si le produit a été traité de façon abusive, modifié, mal utilisé ou mal 
emballé et endommagé lors de son retour à l’atelier de réparation.
La présente garantie s’applique uniquement au produit et non aux accessoires qui 
s’usent à l’usage, inclus avec le produit ; le remplacement ou la réparation de ces 
pièces sera à la charge du propriétaire.
LES TERMES DE LA GARANTIE LIMITÉE CLORE AUTOMOTIVE CONSTITUENT 
LE RECOURS UNIQUE ET EXCLUSIF DE L’ACHETEUR. LES GARANTIES 
IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D’ADAPTATION À UN USAGE 
PARTICULIER SONT LIMITÉES À LA DURÉE DE LA PRÉSENTE GARANTIE 
EXPRESSE. APRÈS UN AN À COMPTER DE LA DATE D’ACHAT, TOUT RISQUE 
DE PERTE POUR QUELQUE RAISON QUE CE SOIT SERA À LA CHARGE DE 
L’ACHETEUR.
EN AUCUN CAS CLORE AUTOMOTIVE NE POURRA ÊTRE TENUE 
RESPONSABLE DE DOMMAGES ACCESSOIRES ET CONSÉQUENTS. LA 
RESPONSABILITÉ DE CLORE AUTOMOTIVE NE DEVRA JAMAIS EXCÉDER 
LE PRIX D’ACHAT DE CETTE MACHINE, QUE LADITE RESPONSABILITÉ 
DÉCOULE D’UNE RUPTURE DE GARANTIE (EXPRESSE OU IMPLICITE), DE 
NÉGLIGENCE, D’ACTE DOMMAGEABLE OU DE TOUTE AUTRE RAISON.
Certaines provinces n’autorisant pas la restriction des garanties ou la restriction 
des dommages accessoires ou conséquents, le présent déni de responsabilité 
et la présente restriction ne s’appliquent pas à tous les cas. Cette garantie vous 
donne des droits spécifiques, et vous pouvez avoir d’autres droits qui varient d’une 
province à l’autre.
Clore Automotive Technical Service 
Kansas City, MO  64161 
800.328.2921 
913.310.1050 
www.cloreautomotive.com



THE TERMS OF THE CLORE AUTOMOTIVE LIMITED WARRANTY 
CONSTITUTE THE BUYER’S SOLE AND EXCLUSIVE REMEDY. THE IMPLIED 
WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR 
PURPOSE ARE LIMITED IN DURATION TO THIS EXPRESS WARRANTY. 
AFTER 1 YEAR FROM DATE OF PURCHASE, ALL RISK OF LOSS FROM 
WHATEVER REASON SHALL BE PUT UPON THE PURCHASER.
CLORE AUTOMOTIVE SHALL NOT BE LIABLE FOR INCIDENTAL AND 
CONSEQUENTIAL DAMAGES UNDER ANY CIRCUMSTANCES: CLORE 
AUTOMOTIVE’S LIABILITY, IF ANY, SHALL NEVER EXCEED THE 
PURCHASE PRICE OF THIS MACHINE REGARDLESS OF WHETHER 
LIABILITY IS PREDICATED UPON BREACH OF WARRANTY (EXPRESS OR 
IMPLIED), NEGLIGENCE, STRICT TORT OR ANY OTHER THEORY.
Some states do not permit the limitation of warranties or limitation of 
consequential or incidental damages, so the above disclaimer and limitation may 
not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also 
have other rights which vary from state to state.
Instructions for obtaining service under this warranty:
To obtain service under this warranty, return your SOLAR Battery Tester to the 
place of purchase, along with your dated sales receipt, for an exchange. Your 
product can also be sent back to Clore Automotive for exchange  – visit www.
cloreautomotive.com for shipping address.
Registering Your Purchase
For best service and to receive periodic product updates, please visit www.
cloreregistration.com, click on the SOLAR logo, complete the information in the 
web form and click “submit.” It’s that easy!
For answers to questions concerning use, out-of-warranty service, or  
warranty/service information on this or other Clore Automotive products,  
contact Clore Automotive Technical Service at 800.328.2921; 913.310.1050;  
www.cloreautomotive.com .


